



Mr Tim Lui

GBS, JP

雷添良先生

金紫荊星章，太平紳士

Mr. Tim Lui, Former SFC Chairman, Heads Judging Panel of the Hong Kong Corporate Governance and ESG Excellence Awards by CHKLC

The Organising Committee of the Hong Kong Corporate Governance and ESG Excellence Awards is excited to announce that the immediate past Chairman of SFC Mr. Tim Lui, GBS, JP has accepted our invitation to become the next Chairman of the Judging Panel.

We are deeply grateful to Mr. Lui for his support of our Awards programme and that is a true testament to the integrity of the selection process and the standards held by the Awards.

The Awards programme commenced in 2007 and for the past 18 years has awarded a select group of companies that demonstrate excellence in corporate governance and, in recent years ESG. It allows leading companies to showcase their success and provides a benchmark for others to aspire to.

We believe that with Mr. Lui's stellar experience in upkeeping market quality and at the helm of market regulation, his leadership in the judging process will ensure the Awards continue to thrive as a standard of excellence of the market.

證監會前主席雷添良先生出任香港公司管治與環境、社會及管治卓越大獎評獎委員會主席

香港公司管治與環境、社會及管治卓越大獎籌委會欣然宣佈，證券及期貨事務監察委員會剛卸任主席雷添良先生，GBS，JP 已接受邀請，出任評獎委員會主席。

我們衷心感謝雷先生的參與，足證獎項計劃的份量和公信力無出其右，並能進一步提升獎項的影響力，有效推動市場質素和治理水準的提升。

該獎項計劃始於 2007 年，在過去 18 年中，已經對一批在公司治理和 ESG 方面表現卓越的公司授予榮譽，為他們提供展示成就的舞臺，並為其他公司樹立進步的目標。

我們相信，憑藉雷先生在維持市場質素方面的豐富經驗及在市場監管的掌舵地位，由他帶領評選工作，定能確保獎項繼續成為市場治理水準的卓越標準。